
FAU-møte onsdag 08.03.23 kl. 20-21 
(Teams)   
 
Møteleder: Anne-Kristin Wadahl 

Referent: Anne-Kristin Wadahl 

FAU møte nr. 7 for skoleåret 2022/2023 

Sted: Teams kl. 20:00 

 

Tilstede på møtet 7 mars:  

Klasse FAU representant 

1A Majlen Syrstadeng  

1B Miriam Ragle Aure 

1C Siv Sæterbø 

2A Wilhelm Bjølseth 

2B Colin Thomsen 

2C Katinka Holtsmark 

3A  

3B Nanna Lone 

3C Emily Bakken 

4A Mari Corell 

4B Ingvild Kirkehei 

5A Minda Grodås Christiansen 

5B Liv Hilde Pettersen 

5C Frøydis Evensen (nestleder) 

6A Solveig Sirnes  

6B Guro Hattestad og Anne-Kristin Wadahl (vara og leder) 

7A Ane Funderud (vara) 

7B  

 

Faste saker:  

1. Godkjenning av innkalling 

 

Innkalling til FAU møte går via innkalling til arrangement i Spond appen på FAU Kringsjå Skole 

gruppen. I tillegg ble det varslet om møtet ved et arrangement i Spond, og om at saker kan 

meldes inn til FAU leder. Opprinnelig møte 1.mars ble utsatt til 8. mars.   

 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  



 

 

2. Godkjenning av Protokoller  

 

Utkast til protokoll fra FAU møte 01.02.2023 er sendt ut via Spond for kommentarer. Rektor 

får også tilsendt utkastet for korrigering/presisering når det er saker rektor legger frem på 

møtet. Endelig protokoll korrigert godkjennes i selve møtet.  

 

Protokollene sendes rektor og legges ut på hjemmesiden. Skolen sender ut en link til disse via 

skolemelding.    

 

Vedtak: Protokollen fra 01.02.2023 ble godkjent.   

 

3. Siste nytt fra rektor/skole/AKS 

 

Rektor har ikke noe spesielt hun vil informere om denne gangen, og deltar derfor ikke.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

 

4. Orientering fra de ulike gruppene 

 

4.1 AKS (Aktivitetsskolen) 

 

Det er en utfordring at mange av elevene er på gratis kjernetid. Det går utover økonomien til 

AKS og følgelig det totale tilbudet. Det er dialog med AKS leder om valg og innkjøp av 

«mooncars» til de lavere trinnene. Oppbevaring og vedlikehold er avklart og AKS tar ansvar 

for dette.   

 

Vedtak: FAU tok informasjonen om status til orientering.  

 

4.2 17.mai gruppa 

 

Hele Google «docs» mappen vedrørende 17.mai er mottatt fra fjorårets 17.mai leder Marte 

Braathen. Viktig at foreldre på de aktuelle trinn som har ansvar for gjennomføringen av 

17.mai feiringen på skolen får klar og tydelig beskjed. Det er også viktig at noen får ansvaret 

for å rydde for å sikre at dette blir gjort. Det for øvrig premier, kafe, leker og rigg/pynting der 

oppgaver skal fordeles mellom trinnene.  

 

Leder for 17.mai 2023 er Emily Bakken i 3C.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.3 Trafikkgruppe 

 

Det ble igjen meldt om to hendelser på gangveien med bilkjøring fra trafoen til det røde 

huset på Gaustad. Sperringen må tas ned vinterstid pga. brøyting noe som gjør at biler tar seg 

til rette og svipper over «kulen» ofte i stor fart. Det oppfordres til at overtredelser i størst 



mulig grad forsøkes fotografert. Ta bilde av bilene med bilnummer som viser når de kjører 

der. Meld fra på bymelding.no, og til politiet i de tilfellene der det har hensikt.  

 

På bymelding.no kan det også meldes fra om hull i veien el. som medfører fare for myke 

trafikanter på to hjul el.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering.  

 

4.4 SUSNA (Samarbeidsutvalget for skoleutvikling i Nordre Aker) 

 

Det har kommet endringer i skolebehovsplanen, ny struktur som medfører at leder for 

SUSNA vil innkalle til et møte. FAU leder har meldt inn våre representanter til han etter 

telefonsamtale.  

 

https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleoversikt-og-

skolekrets/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/#gref 

 

Leder SUSNA – Tomas Steinheim 

Telefonnummer til leder SUSNA – 478 44 793 

Epost til SUSNA leder – tomas.steinheim@teamolivia.no 

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.5 Driftsstyre 

 

Nytt møte 21. mars, intet nytt.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.6 SMU (Skolemiljøutvalget) 

 

Det var ikke noe nytt, men gruppa vurderer å lage et årshjul for SMU. Kanskje et tema for 

hver måned med møte. Driftsleder er sykmeldt, men det er tatt tak i hyppigere vask av 

toalettene, spesielt på småtrinnet. Elevrådet kommer på neste møte.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.7   Utemiljø 

Gruppa redegjør for status på arbeidet med uteplan. Ikke noe nytt mht. planen.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

 

 

 



4.8  Integrering  

Gruppa redegjør for status på ID feiring på skolen. Det er ikke mottatt tilbakemelding fra 

noen klasser om noen som kan delta på dette. Hver klasse må melde inn til Fayeza eller 

Wilhelm.  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.9  Foreldreforedrag 

Den 20.april blir det foreldreforedrag om viktigheten av kosthold for barn i utvikling og vekst. 

7 klasse får selge kaker mm til inntekt for skoletur.  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

4.10 Økonomi  

Økonomi ansvarlig redegjør for status på saldo på kontoen. Status er i overkant av kr 

100 000. Rammen på kr 25 000 til «mooncars» er betalt il AKS slik at de kan «handle» 

innkjøpet. Det må ellers ryddes opp i tilgang til kontoen til Kringsjå Skoles venner da dette 

ikke har blitt gjort på veldig mange år. Kasserer Bjølseth tar tak i dette direkte til banken, og i 

tillegg sørger for å få tak i et bank kort til kontoen.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering, og ba kasserer følge opp tilgangen til konto og 

bank kort. 

 

Oppfølgingsaker fra sist møte  

5. Nye uteleker  

Nanna Lone redegjorde for saken under gjennomgangen til AKS under punkt 4.1.  

 

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

6. Kulturskole på Kringsjå 

Det er ikke noe nytt her, men det er sendt en påminnelse til Kulturskolen og alle forslag sendt 

til FAU leder er tatt med videre.  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

7.  17.mai morgen / Flaggheising 

Anne-Kristin Wadahl og Henriette Husebø legger frem et forslag til kjøreplan for 17.mai 

morgen i neste møte.  

Vedtak: FAU tok informasjonen til orientering. 

 

Nye beslutningssaker  

 



 

8. Hjertesone prosjekt:  

Se vedlegg 4.  
 
«Hjertesoneprosjektet er et initiativ for å sikre tryggere skolevei for barneskoleelever. Vi 
håper at dere vil bli en hjertesoneskole i 2023!   
Hjertesoneprosjektet er et samarbeid mellom skolen, FAU, Bymiljøetaten, Oslobygg, UDE og 
Trygg Trafikk. I samarbeid utreder vi hvor de trafikale problemene rundt skolen er størst og 
kartlegger skoleveier. Gjennom gjennomføring av stedsanalyser og medvirkning med elever 
og foresatte, skaper vi sammen en «hjertesone». Dette er et område rundt skolen hvor vi 
aktivt jobber for å redusere trafikkpågangen gjennom holdningsskapende arbeid og andre 
relevante tiltak, potensielt fysiske.  
 

Jeg vil igjen presisere at dette er et samarbeid mellom skolen og FAU og Oslo kommune. 
Kringsjå skole vil ikke stå alene i gjennomføring av dette arbeidet, men vil motta rikelig med 
bistand i alle prosjektets faser. Prosjektets mål er at alle barneskolene i Oslo skal bli 
hjertesoneskoler i løpet av de kommende årene. For å kunne følge opp hver enkelt skole på 
en god måte, inviterer vi et begrenset antall skoler hvert år, og ønsker å ha Kringsjå skole 
med på laget i 2023. Dersom dere ønsker å lese mer om hjertesoneprosjektet finnes mer 
informasjon her, samt i infobrevet som ligger vedlagt.» 

 

Vedtak: FAU vedtok at Kringsjå Skole skal bli en hjertesoneskole.  

  

9. Matservering – AKS (Sak tas i forbindelse med AKS) – innspill fra 1B 

Bakgrunnen for saken: Ønske om at AKS skal være mer kreativ mtp matservering. Mer 

interessante matvalg enn knekkebrød og havregrøt.  

 

Begrunnelse for saken (fordeler/ulemper): Ønske om mer variert og spennende mattilbud de 

dagene AKS serverer mat.  

Matservering er et resultat av AKS økonomien. Ønskes det et bedre tilbud, må flere elever 

benytte seg av heldagsplassen slik at AKS får bedre økonomi.  

 

Vedtak:  AKS gruppen tar dette med til AKS lederen og ser på hvilke muligheter som finnes.  

 

10. Flytting av matbokser og klær fra base til allrommet – innspill fra 1B 

Bakgrunnen for saken: Førsteklassingene beveger seg fra Kuben over til Allrommet kl 16. Da 

tar de med seg tingene for å bli hentet der. Sekker, matboker og uteklær skal bli med da, 

men oppleves at dette er mangelfullt.  

 

Begrunnelse for saken (fordeler/ulemper): Kjedelig når man ikke får med seg gamle 

matbokser og uteklær hjem.  

 

Vedtak: AKS gruppen tar dette med til AKS lederen og ser på hvilke muligheter som finnes.  

AKS kan bedre oppfølging av barna når de pakker sekken før de forlater Kuben. 

https://www.oslo.kommune.no/prosjekter/hjertesone-tryggere-skolevei/


Neste møte  

Neste møte er onsdag 12.04.22. Møte avholdes fysisk på Kringsjå Skoles lærerrom. Pizza på 

Union etter møte.   

 

Evt. saker må sendes som vedlegg på epost til akw@ridderrennet.no innen frist gitt i Spond 

gruppa.  

 

 

mailto:akw@ridderrennet.no

